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Stanislaw Bartczak 
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za poirednictwem Przewodniczqcej 

Rady Miejski w Klodzku 

Interpelacja 

W zwiqzku z pytaniami wyborc6w zainteresowanych tematyb 
funkcjonowania Fortecznego Parku Kulturowego - Twierdza Klodzko, 
proszq o udzielenie informacji w poniiszych kwestiach : 

1. Kiedy zostanie powhna jednostka organizacyjna, kt6ra bqdzie zarzqdzala 
Fortecznym Parkiem Kulturowym - Twierdza Klodzko ? 

Radny Rady Miejskiej 


